

## 我們所信 Faith Statement

- We believe in the Scriptures of the Old and New Testaments and that they are inspired of God, inerrant in the original writings, and of supreme and final authority in faith and life (*II Tim. 3:16; II Peter 1:21; Psalms 119:89; John 12:47-48; Rev. 22:19*).
- 我們相信新、旧约聖經是神所默示的話語，原文无誤，也是一切基督徒信心与生活最高最神聖的權威。
- We believe in one God existing in three persons: Father, Son, and Holy Spirit, coequal and eternal (*Gen. 1:1, 26-27; Isa. 44:6; Matt. 28:19; II Cor. 13:14; Deut. 6:4*).
- 我們信獨一永活的真神，祂永恆、等同地存在於三位一體的形式中：聖父，聖子，聖靈。
- We believe that man was created in the Image of God, that he sinned and thereby incurred not only physical death, but also spiritual death which is separation from God; and that all human beings are born with a sinful nature, and in the case of those who reach moral responsibility, show themselves to be sinners in thought, word, and deed (*Gen. 1:27; Rom. 1:18, 3:23, 5:12; Psalms 51:5*).
- 我們信人乃是照著神的形像與樣式所造，但在始祖亞當裡，所有人類都陷入罪中，罪不但使人在肉体上死，也使人在灵性上死 – 与神隔绝。罪性是人類于生具有。
- We believe that Jesus Christ, God's only son, was begotten by the Holy Spirit and born of the Virgin Mary, and is true God and true Man (*Matt. 1:18, 22-23; John 1:14; Phil. 2:6-7*).
- 我們信聖子耶穌基督，因聖靈感孕，由童貞女馬利亞所生。祂是真神也是真实的人。
- We believe that the Lord Jesus Christ died for our sins according to the Scriptures, as a representative and substitutionary sacrifice and that all who believe in Him are justified on the ground of His shed blood (*Rom. 5:8, 6:23; Eph. 2:8-9*).
- 我們信耶穌基督根据聖經的豫言在十字架上流血受死，成為所有信祂的人的贖價。信祂的人也因祂的宝血得以称义。
- We believe in the resurrection of the crucified body of our Lord, in His Ascension in the heavens and in His present life there for us as High Priest and Advocate (*I Cor. 15:1-4; Acts 1:9; Heb. 7:22-25*).
- 我們信耶穌基督從死裡復活，升入高天，成為信徒的代求者和大祭司。
- We believe in the blessed hope, the personal and visible return of our Lord and Savior Jesus Christ to reign (*Acts 1:11; I Thess 3:13, 4:14-17; Rev. 19:7, 20:15*).
- 我們信主耶穌基督將要第二次降臨，擊毀撒旦在地上的權勢，並永遠作王。
- We believe that all who are born again of the Holy Spirit receive by faith the Lord Jesus Christ, and thereby become children of God (*John 1:12-13, 3:3, 5, 7*).
- 我們信凡真正从聖靈重生的信徒，就是那些奉耶穌基督為救主的人，都成為神的儿女。
- We believe in the eternal security and everlasting blessedness of the saved, and the eternal conscious punishment of the lost (*John 3:16-18; I John 5:11-13; Rev. 20:15; Mark 9:48*).

- 我們信凡真正重生的信徒，就是那些奉耶穌基督為救主的人，將有身體的復活，享受榮耀的永生。拒絕聖子耶穌的人，將遭受火湖的永刑。
- We believe that Christ instituted the ordinance of Baptism and the Lord's Supper, to be observed until He comes (*Matt. 26:26-29; I Cor. 11:23-26; Matt. 28:19-20*)
- 我們信耶穌基督為信徒設立了浸禮和聖餐。信徒當遵守直到祂再來。